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W  odpowiedzi  na  interpelację  z  dnia  04.01.br.  w  sprawie  naprawy  nawierzchni

ul. Sulisławickiej, uprzejmie informuję jak niżej. 

W  dniu  10.01.br.  na  zlecenie  Zarządu  Dróg  Miejskich,  została  wykonana  naprawa

nawierzchni na przedmiotowej ulicy. Uzupełniono istniejące ubytki destruktem bitumicznym oraz

wykonano  profilowanie  wraz  z  zagęszczeniem.  Jednakże  ze  względu  na  obecne  warunki

atmosferyczne,  a  także  materiał  z  jakiego  wykonana  jest  nawierzchnia  ulicy  Sulisławickiej

(destrukt  bitumiczny),  należy  powyższe  działania  traktować  jako  doraźne  zabezpieczenie

i  likwidację  miejsc  zagrażających  bezpieczeństwu  użytkowników,  a  nie  trwałą  naprawę.

Z  informacji  przekazanej  przez  tut.  Zarząd  Dróg wynika,  iż  ulice  o  nawierzchni  z  destruktu

bitumicznego  poddane  są  obecnie  cyklicznym  kontrolom  mającym  na  celu  utrzymanie

właściwego  stanu  technicznego,  a  w  przypadku  stwierdzenia  ubytków  zagrażających

bezpieczeństwu  –  ich  niezwłocznej  likwidacji.  Wykonanie  docelowych  napraw w technologii

grysu  i  emulsji  planowane  jest  wraz  z  nastaniem  sprzyjających  warunków  atmosferycznych,

jednakże ich realizacja uzależniona będzie od posiadanych środków finansowych.
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INTERPELACJA

Zgodnie  z  §27  Statutu  Miasta  Kalisza  składam  interpelację  w  sprawie  pilnej  naprawy
nawierzchni ulicy Sulisławickiej.

Od kilku dni ul.  Sulisławicka na odcinku od stawu Grona do ulicy Celtyckiej,  z  powodu
bardzo głębokich dziur w nawierzchni jest  miejscami praktycznie nieprzejezdna. Sprawa
jest  o  tyle  pilna,  że  w okresie  remontu Częstochowskiej,  ulica  ta  stała  się  popularnym
traktem komunikacyjnym zarówno dla przyjezdnych jak i mieszkańców Kalisza. 

                                                       Z wyrazami szacunku

Marcin Małecki  
Radny Rady Miasta Kalisza


